
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku 

konaného dňa 17.3.2015 v priestoroch miestneho úradu mestskej časti Bratislava- 

Petržalka 

 

 

Prítomní: Ing. arch., Mgr. Art. Elena Pätoprstá, Mgr. Ľubica Škorvaneková, Ing. Alica Hájková, 

PhDr. Ľudmila Farkašovská, Mgr. Ľuboš Homola 

Trvanie: od 15:30 do 16:30 

 

Program:       

 
1. Návrh Všeobecne záväzného  nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 8/2009 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia  

 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej  

časti Bratislava-Petržalka 

 

3. Rôzne  
 

 

Uznesenie k bodu č. 1 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku  

 

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

schváliť 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 8/2009 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského  zariadenia  

 

 

Hlasovanie:  Prítomní: 4      za: 4   , proti: 0   , zdržal sa:  0 

 

 

 

Uznesenie k bodu č. 2 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku  

 

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

s ch v á l i ť 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka o poskytovaní finančných 

dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Hlasovanie:  Prítomní: 4   za: 0  , proti: 3   , zdržal sa: 1   



K bodu Rôzne:  

 

Ing. Milan Raus z oddelenia Územného rozvoja a dopravy prišiel na žiadosť Ing. 

Pätoprstej predstaviť rôzne varianty realizácie cyklotrasy Aupark s prepojením na Viedenskú 

cestu. Predstavil celkovo tri možné varianty realizácie. Uviedol, že v štúdii, ktorá nám bola 

zaslaná nie sú zahrnuté dreviny a mestská časť dá stanovisko až po zapracovaní a zakreslení 

drevín do projektu.  

Ing. Raus ďalej predstavil cyklotrasu „Starohájska“ , stanovisko k tomuto projektu už 

z mestskej časti odišlo.  

Ing. Juhásová pozvala členov komisie životného prostredia na brigády, týkajúce sa 

čistenia Petržalky, konkrétne časti Lúky VII, VIII  (20.3.2015) a okolia Veľkého Draždiaka         

(21.3.2015) 

 

 

 

 

 

                                                                                              Ing. arch., Mgr. Art. Elena Pätoprstá 

                                                                                                            predsedníčka KŽP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala dňa: 18.3.2015 

Ing. Lenka Špodová 

 

 


